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TISKOVÁ ZPRÁVA ZE DNE 12.05.2017/13:30 HODIN 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Ústeckého kraje zavítal do ústecké Masarykovy nemocnice 
 
Navštívit všech pět nemocnic největšího poskytovatele zdravotní péče v Ústeckém kraji, seznámit se s 
jejich současným stavem a připravovanými investicemi mají v plánu členové Výboru pro zdravotnictví 
Zastupitelstva Ústeckého kraje. Po návštěvě nemocnice v Děčíně 7. dubna následovalo 5. května 2017 
seznámení s největší z nemocnic spadajících pod Krajskou zdravotní, a. s., s Masarykovou nemocnicí v Ústí 
nad Labem. 
 
Za Krajskou zdravotní, a. s., zástupce výboru pro zdravotnictví zastupitelstva Ústeckého kraje přivítali 
místopředseda představenstva společnosti Mgr. Radek Scherfer, předseda dozorčí rady PhDr. Mgr. et Bc. 
Leoš Moravec, generální ředitel Ing. Petr Fiala, ředitel zdravotní péče Masarykovy nemocnice v Ústí nad 
Labem, o. z., MUDr. Josef Liehne a hlavní sestra Mgr. Markéta Svobodová. Prezentaci nemocnice a diskuzi 
byli ve vědecké knihovně Vzdělávacího institutu Krajské zdravotní, a. s., přítomni i členové  dozorčí rady.  
 
„Budu velmi rád, když tato spolupráce mezi výborem pro zdravotnictví a Krajskou zdravotní bude pokračovat 
po Děčíně a Ústí nad Labem i při dalších plánovaných návštěvách v Teplicích, Mostě a Chomutově, a že 
nezůstane pouze u návštěv, ale výbor nám bude i pomáhat podporou a hlavně získáváním peněz pro další 
investice do krajských nemocnic,“ řekl na úvod Ing. Radek Scherfer.  
 
„Už v minulém volebním období byl Bc. Pavel Csonka předsedou výboru a zorganizoval návštěvy v 
nemocnicích Krajské zdravotní. Myslím, že to je užitečné a že ještě lépe proběhne série návštěv v tomto 
období,“ dodal Ing. Petr Fiala. 
 
„Ředitel zdravotní péče MUDr. Josef Liehne představil bezvadnou prezentaci zdravotnických pracovišť. 
Z mého pohledu se má Masarykova nemocnice čím chlubit a dovoluji si tvrdit, že je výkladní skříní nemocnic 
našeho regionu. Přesvědčili jsme se o připravenosti vedení společnosti na investice do areálu celého zařízení. 
Kladně hodnotím především rekonstrukci areálu kompletního onkologického centra V Podhájí.  Nutno dodat, 
že i Masarykova nemocnice se potýká s nedostatkem zdravotnického personálu, ale díky obětavosti lékařů a 
zdravotníků je nemocnice stabilizovaná. Za takovéto situace plně podporuji veškeré vyhlášené programy 
Ústeckého kraje v oblasti zdravotnictví, a to nejen stipendijní, vzdělávací, ale také pro zvýšení komfortu 
pacientů v oblasti lůžkové péče. Závěrem si dovoluji poděkovat všem lékařům a celému zdravotnickému 
personálu za jejich skvělou práci, kterou odvádí pro nás všechny,“ uvedl předseda Výboru pro zdravotnictví 
Zastupitelstva Ústeckého kraje Bc. Pavel Csonka.  
 
Masarykova nemocnice v Ústí nad Labem má 8 klinik, kde probíhá nejenom medicínská činnost, ale také 
činnost vědecko-výzkumná, pedagogická a publikační. Disponuje 38 primariáty, včetně dvou oddělení 
následné péče, prostřednictvím mobilního hospicu zajišťuje paliativní péči v domácím prostředí. K 31. 12. 
2016 měla Masarykova nemocnice v Ústí nad Labem 1106 lůžek akutní péče, 120 lůžek jednotek intenzivní 
péče a 30 lůžek následné péče. Na oddělení následné péče v Ryjicích pak dalších 115 lůžek. 
 
V červnu zavítají zástupci Výboru pro zdravotnictví Zastupitelstva Ústeckého kraje v rámci návštěv Krajské 
zdravotní, a. s., do nemocnice v Teplicích. 
 
Fotografie z akce naleznete na www.kzcr.eu 
 
Zdroj: info@kzcr.eu 
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